
 
 

 

 

Beste participanten van Zonnepark Noordmanshoek,  

Juli 2023.  

Bijgaand een update van de status van Zonnepark Noordmanshoek.  

Elektriciteits Productie 

U heeft het waarschijnlijk al gelezen. De maand juni was een uitstekende maand voor 
mensen met zonnepanelen. In de krant kon u het volgende lezen: “De maandcijfers van 
het KNMI bevestigen dat juni een maand was met veel mooi weer. De gemiddelde 
temperatuur in De Bilt was met 18,23 °C  zelfs de hoogste van alle junimaanden sinds 1900. 
Het aantal zonuren was maar een beetje hoger (15 uur, zo’n 6 procent) dan in 2020. Het komt 
dus vooral door de grotere aantallen panelen dat zonne-energie nooit eerder zo hoog 
scoorde: 6,1 petajoules. Dat is bijna allemaal elektriciteit. 
 
In onderstaande grafiek ziet u de productie van dit jaar ten opzichte van vorig jaar. Naast de 
hoge productie zijn de opbrengsten ook beter omdat wij in de maanden april tot en met juli 
2022 nog te maken hadden met technische problemen in het park.  
 

 
 
 

Elektriciteit prijzen 

Hoge energieprijzen, daar hadden wij vorig jaar mee te maken. U als consument had er last 
van. Voor het Zonnepark waren de opbrengsten echter bijzonder hoog en hebben wij 
daarom ons duurzaamheidsfonds dit jaar goed kunnen vullen. Die energieprijzen zijn 
inmiddels enorm gezakt, maar blijven nog onvoorspelbaar. Daar waar wij vorig jaar in de 
maand juni een bedrag van 14 cent per kWh ontvingen, was dat bedrag in de maand mei nog 



 
 

 

maar 5,4 cent per kWh. Dit betekent dat de inkomsten deels afhankelijk gaan worden van 
onze SDE subsidie. De SDE subsidie beschikking voor Zonnepark Noordmanshoek bedraagt 
8,8 cent per kWh. Echter ambtelijke molens werken traag. Op 21 juni 2022 hebben wij 
aangegeven dat de SDE subsidie beschikking in kon gaan. Dan volgt een gang naar partijen als 
Enexis, Verticer (voormalig CertiQ) en RVO. Allemaal met reactietijden van 2-4-6 weken en 
langer. Een bijzonder traag en frustrerend proces. Op dit moment kunnen wij zien dat de 
installatie juist is aangemeld en dat productie gegevens doorgegeven worden. Wij wachten 
nog op een bevestiging van RVO dat alles correct is en dan gaat als het goed is de SDE 
subsidie uitgekeerd worden. Op dit moment zijn onze liquide middelen gelukkig voldoende 
zodat wij voorlopig niet in de betalingsproblemen komen.  
 

Flora en Fauna  

De flora & fauna rondom en in het park ontwikkeld zich goed. Dit jaar is de monitoring 
binnen het park opgepakt als onderdeel van de totale Noordmanshoek. Via bijgevoegde link 
vind u een verslag van deze monitoringsronde.  
Jaarlijkse monitoring Zonnepark de Noordmanshoek levert weer nieuwe soorten op – De 
Noordmanshoek Wijhe 
 
Vorig jaar zijn er op 2 zaterdag ochtenden wilgen getrokken. Dit was bijzonder nuttig maar 
helaas lukte het ons niet om het gehele park te doen. Het stukje waar de wilgen niet 
getrokken zijn laat zien waarom onderhoud nodig is. De wilgen schieten daar in rap tempo 
boven de panelen in, in slechts 2 jaar tijd. Wij zijn op dit moment aan het kijken op welke 
manier wij het beste onderhoud kunnen uitvoeren waarbij een optimale productie van het 
park gecombineerd wordt met een zo hoog mogelijke biodiversiteit.  

Mochten jullie naar aanleiding van dit verslag vragen hebben dan mogen jullie mij altijd mailen naar 
ronald@goedveurmekare.nl. Tevens zal ik tijdens de ALV later dit jaar weer een update geven van de 
stand van zaken.  

Met vriendelijke groet,  

 

Ronald Boerkamp 

Directeur Zonnepark Noordmanshoek.  


